



孔聖堂中學 Confucius Hall Secondary School

香港銅鑼灣加路連山道 77 號 77 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong

電話 Telephone: 2576-3415 圖文傳真 Fax: 2882-8658

網址 Website: <http://www.chss.edu.hk/>

AS2016088C

敬啟者：

2017 / 2018 年度學生每月學費臚列如下：

班級 2017-2018	*註冊費總數	每月學費 (共 10 期) 待教育局審批	以自動轉帳方式繳付學費 (2017-2018 十月份至六月份)
S1 - S4	\$804	\$424	每月的第一個工作天
S5	\$761	\$381	每月的第一個工作天
S6	\$717	\$337	每月的第一個工作天

入讀中一至中四之學生，全年學費 4,240 元<待教育局審批> (分十期繳付)即每月繳交 424 元。
 入讀中五之學生，全年學費 3,810 元<待教育局審批> (分十期繳付)即每月繳交 381 元。
 入讀中六之學生，全年學費 3,370 元<待教育局審批> (分十期繳付)即每月繳交 337 元。
 本校由 2011-12 學年開始轉為直資中學後，每級學費調整均以 貴子弟現時所繳付的學費作為未來調整的基準。

依據本校政策，家長必須透過銀行自動轉帳繳付學費。將於散學禮當日派發「銀行自動轉帳授權書」給未透過銀行自動轉帳學費的學生。<<銀行自動轉帳服務辦理需四至五個星期。>>

請於 2017 年 7 月 11 日 (星期二)上午九時至十時攜同註冊款項和已填妥之銀行自動轉帳授權書回校辦理註冊留位。學生可以現金或支票繳付費用(自備輔幣)，期票恕不接納。支票抬頭請寫「孔聖堂中學」。若未能如期繳付註冊費，恕不保留學位。

*註： 註冊費已包括首月學費、學生會費、家長教師會費及全年簿費(學生手冊、校簿、成績表、考試紙張、課堂講義及物料等)，一經收取後，恕不退款。

此 致
各家長

孔聖堂中學校長

楊永漢謹啟

二零一七年七月十日

----- 回 條 -----

敬覆者：本人知悉 貴校自動轉帳繳付學費及註冊事宜之內容。

此 致
孔聖堂中學

中 ___ 班學生 _____ ()

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人簽署： _____

二零一七年七月 日



孔聖堂中學 Confucius Hall Secondary School

香港銅鑼灣加路連山道 77 號 77 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong

電話 Telephone: 2576-3415 圖文傳真 Fax: 2882-8658

網址 Website: <http://www.chss.edu.hk/>

AS2016088E

10th July, 2017

To whom it may concern,

Monthly School Fees 2017 / 2018 :

Class 2017-2018	*Total Registration Fee	Monthly School Fee X 10 Installments (To be approved by EDB)	Direct Debit Authorization (October 2017 to June 2018)
S1 - S4	\$804	\$424	The first working day of each month
S5	\$761	\$381	The first working day of each month
S6	\$717	\$337	The first working day of each month

The annual school fee for S.1 to S4 students is HK\$4,240 (to be approved by the EDB) in 10 monthly installments of HK\$424.

The annual school fee for S.5 students is HK\$3,810 (to be approved by the EDB) in 10 monthly installments of HK\$381.

The annual school fee for S.6 students is HK\$3,370 (to be approved by the EDB) in 10 monthly installments of HK\$337.

CHSS has changed into a DSS school starting from 2011 – 2012 academic year. The school fees of each form are adjusted with reference to the current fees paid by the students.

According to our school policy, parents must pay the school fees via Autopay - Direct Debit System. On the day of Closing Ceremony, An Autopay - Direct Debit Authorization Forms will be distributed to the students who have not used the System before. <<Banks usually take 4 – 5 weeks to process the Autopay - Direct Debit>>

Students should bring the registration fees and the Autopay - Direct Debit Authorization Form with parents' signatures back to school on 11th July, 2017 (Tuesday) from 9:00 a.m. to 10 a.m. for registration. Students can pay by cash or by cheque payable to "Confucius Hall Secondary School"(prepare coins). Postdated cheques will not be accepted. If you do not pay the registration fee as scheduled, your enrollment will not be retained.

*Remarks: Non-refundable Registration Fees includes the first month school fee, student union fee, PTA fee and the purchase of student handbook, exercise books, report cards, exam fee, materials and notes for lessons, etc..

Regards,

DR YEUNG Wing Hon

Principal

Confucius Hall Secondary School

-----Reply Slip-----

Date: _____ July, 2017

To: Confucius Hall Secondary School

I have read and understood the issue of registration fees and Autopay-Direct Debit System mentioned above.

Name of student : _____ Class : _____ ()

Name of parent/guardian: _____

Signature of parent/guardian: _____